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内容概要

　　“半亩方塘一鉴开，天光云影共徘徊；问渠那得清如许?为有源头活水来。
”
　　走在全国几所百年名校的校园小路上，我们流连于这清幽灵秀的校园风光，感受于这流泻着无数
智者哲思的文化氛围。
身处这自然与人文搭建得如此巧妙的生态环境，我不禁想起了朱熹的这首《观书有感》。
观书有所领悟，心灵深处便洋溢着那股畅快、清澈的感知，就如同有新鲜的活水补充进来。
我想读到一本好书，并有所领会；结识一位名师，并受其启发；进入一所名校，并被其文化所熏陶的
感觉也大抵如此吧。

　　全国各大百年名校就有这样一种氛围。
这里有庄严的教学楼、巍峨的图书馆，也有林木的葱郁、细水的潺流；这里有先生的谆谆教诲、学生
的辛勤奋斗，也有课堂上智慧交锋绽放的火花、点拨深思后激荡的愉悦。
这里的一切虽然严谨，但并不刻板；虽然严格，却透着灵慧。
在这里我们看到的是对广博知识的无尽渴望，而非课业负担的无比沉重；是开启卓著智慧的无尽喜悦
，而非止步不前的盲目求索；是掌舵人生航线的无限豪情，而非深陷题海的孤独无助。
这里有丰厚的历史底蕴、先进的教学思想、深刻的文化理解。
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章节摘录

　　People in the United States honor their parents with two special days: Mothers Day, on the second Sunday in
May, and Fathers Day, on the third Sunday in June. These two days are set aside to show love and respect for
parents. They raise their children and educate them to be responsible citizens. They give love and care. These two
days offer an opportunity to think about the changing roles of mothers and fathers. More mothers now work
outside the home. More fathers must help with child-care.　　These two special days are celebrated in many
different ways.　On Mothers Day people wear carnations. A red one symbolizes a living mother. A white one
shows that the mother is deack Many people attend religious services to honor parents. It is also a day when people
whose parents are dead visit the cemetery. On these days families get together at home, as well as in restaurants.
They often have outdoor barbecue for Fathers Day. These are days of fun and good feelings and memories.　
　Another traditi　　n is to give cards and gifts. Children make them in school. Many people make their own
presents. These are valued more than the ones bought in stores. It is not the value of the gift that is important, but it
is "the thought that counts". Greeting card stores, florists, candy makers, bakeries, telephone companies, and other
stores do lots of business during these holidays.
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编辑推荐

　　《课时作业：高中英语（必修3）（人教版）》全国名校名师联手打造，揭秘有效高效学习方略
。
龙门品牌，学子至爱。
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